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SLOVENSKO: Odberné miesta včera, podľa výsledkov, ktoré hlásia jednotlivé regióny, otestovali
niečo viac ako 60 % obyvateľstva. Počet odchytených pozitívnych je podľa výsledkov, ktoré ohlásil
minister obrany Jaroslav Naď jedno percento otestovaných

Vláda nás bude presviedčať, že testovanie dopadlo úspešne, lebo sa otestovala väčšina populácie, ale
to je jediný výsledok tejto testovacej akcie, ktorý sa tak dá prezentovať.

Testovacia akcia totiž zjavne odhalila necelé percento otestovaných ako pozitívnych. Ak je to tak, sú
možné iba dve vysvetlenia. Buď sú testy nekvalitné a nevhodné na takúto akciu a tým pádom
zachytili iba malú časť tých, ktorí sú nositeľmi vírusu alebo na Slovensku covid jednoducho nie je.

Ak nízky záchyt infikovaných má na starosti nekvalitný alebo zle zvolený test, znamená to, že vláda
cez víkend vyhodila odhadom 100 miliónov eur do Dunaja – ako rád hovorí Matovič. Za 100 miliónov
sme mohli postaviť niekoľko nemocníc, ktoré by sa starali o covid pacientov v budúcnosti.

Je tu ešte jedno nebezpečenstvo, ktoré je omnoho väčšie, ako do ľuftu vyhodené peniaze. Všetci tí,
ktorí sú infekční a dostali kvôli nevhodne použitým testom výsledok negatívny, majú právo normálne,
voľne sa pohybovať ako zdraví a šíriť tak chorobu v populácii.

Je samozrejme správne, že ľuďom, ktorí sú negatívni, sa umožní normálne žiť a fungovať. Otvorenie
spoločnosti je zároveň jediným pozitívom tohto víkendu. Ak by sa použili kvalitnejšie testy, a teda by
sa odchytila väčšina infikovaných, bolo by to úplne správne, ale takto je to nebezpečné pre všetkých.
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Výsledok testovania na covid v priebehu jedného dňa z rozdielom necelých troch hodín na dvoch
rôznych odberných miestach. Jeden výsledok testu pozitívny druhý negatívny

Uvedomuje si to aj vláda. Ministerstvo zdravotníctva vydalo takéto vyhlásenie. „Spomínané testy
bolo možné robiť plošne preto, lebo sú lacné a rýchle. Sú však aj oveľa menej presné ako PCR testy.
Veľké množstvo infikovaných ľudí teda nezachytia. Ak ste mali negatívny výsledok testu, od pondelka
pre vás už nebude platiť zákaz vychádzania, ale stále musíte dodržiavať základné opatrenia ako ROR
a stále by ste mali minimalizovať kontakty s inými ľuďmi.“

A teraz nech niekto vysvetlí, načo bola celá akcia dobrá. Zachytili sme necelé jedno percento, ktoré
je pravdepodobne infikované a to zostane doma. Ďalších niekoľko percent občanov, ktorí sú
infikovaní ale testy ich nezachytili, sa budú odteraz voľne pohybovať a šíriť nákazu. Má to nejakú
logiku? Asi ťažko.

Minister zdravotníctva Marek Krajčí tvrdí, že krivka nakazených sa sploští. Samozrejme, že sa
sploští, keď je všetko obyvateľstvo už týždeň zavreté doma.

Ale nie je pravda že testovanie odhalilo len nepatrnu časť infikovaných tak musi byt pravda, že na
Slovensku jednoducho nie je covid rozšírený v takej miere ako sa myslelo. Testy zachytili väčšinu, ale
jednoducho choroba tu nie je. Ale potom treba zrušiť núdzový stav a vrátiť život do normálnych
koľají. Potom tu nie je dôvod na obmedzovanie ľudskej slobody a rôznych občianskych práv. Potom tu
nie je dôvod na ruinovanie ekonomiky, čo naša vláda tak úspešne robí. Potom tu nie je dôvod na
teatrálne vystúpenia a zbieranie politických bodov.

Testovanie však bolo tak úspešné, že ani nevieme, ktorý z týchto dvoch variantov je správny. Alebo,
žeby sme vedeli? Tak ďakujeme, pán premiér.

 


